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                                                PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
din  data de 29.01.2021 

 
 

Conducerea şedinţei este deschisă de d-nul Sorin Ilea care a fost ales preşedinte de 
şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 428/2020 adoptată prin vot 
deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
D-nul Sorin Ilea: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru. 
Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 20 consilieri. Conform apelului nominal făcut, lipsește d-nul consilier Petru 
Muntean.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: d-nul Primar Dan Bobouţanu şi d-
nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău. 

Ca invitaţi participă online directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei 
Municipiului Hunedoara. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 58/2021, iar proiectul ordinii de zi este 
menționat în anexa la aceasta.” 

  
Ședinţa ordinară se desfășoară prin mijloace electronice, prin aplicația electronică 

”zoom”, cu participarea fizică a Președintelui de ședință, a Primarului Municipiului Hunedoara și a 

d-nului Secretar General Militon Dănuţ Laslău, la sediul Primăriei Municipiului Hunedoara. 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local desfășurate în data 
de 30.12.2020 și 13.01.2021. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 13.01.2021, a fost semnat de către 
Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului Local. 

 
D-nul Sorin Ilea: 
”Procesul verbal se aprobă în unanimitate (20 consilieri prezenți) 
Dau cuvântul d-lui Primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Propun completarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 30 de pe proiectul 

ordinii de zi a următoarelor proiecte de hotărâre: 
 

     1. Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama și a statului 
de funcții pentru Direcția Amenajarea Teritoriului și Urbanism din aparatul de specialitate al 
Primarului municipiului Hunedoara. 
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2. Proiect de hotărâre privind modificarea Regulamentului de organizare și funcționare a 
serviciului social de zi Centrul de zi „Lumină și Speranță” Hunedoara aprobat prin Hotărârea 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 189/2016. 
 

    3. Proiect de hotărâre privind aprobarea extinderii activităţii Creşei ”Căsuţa cu Pitici” în tot 
imobilul înscris în CF nr. 68769, situată în Municipiul Hunedoara, str. I.L. Caragiale nr.6. 
 
 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unor terenuri, 
situate în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2 (Piaţa Obor), aparținând domeniului public  al 
Municipiului  Hunedoara.  
 
 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unui spaţiu din 
incinta clădirii Hala Obor, situate în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2 (Piaţa Obor), 
aparținând domeniului public al Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul Sorin Ilea: 
„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate (20 consilieri 

prezenți) 
  
Ordinea de zi modificată se va renumerota în mod corespunzător. 
 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez domnii consilieri care se află în 

conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu modificările 
şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au obligaţia să se 
abţină de la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau 
participarea la încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel 
cum rezultă din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare.  

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că, potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare, „(2) În 
exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute la alin.(1) are obligaţia să 
anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal pe care îl are în adoptarea 
hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul 
şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii 
consiliului, cu privire la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei 
hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că, hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr. 
176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de Urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare şi legislaţia în materie 
privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea 
indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni. 

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de hotărâri 
aflate pe ordinea de zi?” 

 
D-nul Constantin Vâlceanu: 
„La punctul 10 nu particip la vot.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”Totodată, constat că a intrat online și domnul Munteanu Petru. Domnule președinte, 
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sunt prezenți 21 de consilieri.” 
 
D-nul Sorin Ilea:  
”Da. Pentru ședința de astăzi modalitatea de vot este următoarea: consilierii locali vor 

anunța verbal doar voturile „împotrivă” sau „abținere”, în rest se consideră vot ”pentru”. 
 
Având în vedere faptul că domnul consilier Petru Muntean a revenit la ședință online 

în cadrul aplicației ”zoom”, în acest moment sunt prezenți 21 de consilieri. 
 

La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind activitățile de identificare, ridicare, transport, 
depozitare și eliberare sau valorificare a vehiculelor fără stăpân sau abandonate pe domeniul public sau 
privat al statului ori al Municipiului Hunedoara.                                                             

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Toate cele cinci comisii și-au exprimat avizele pentru acest proiect de hotărâre.” 

   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 2/2021 se aprobă în unanimitate.  

 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect de 

hotărâre privind aprobarea organizării reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat și 
particular de pe raza teritorială a Municipiului Hunedoara, pentru anul şcolar 2021-2022. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Toate cele cinci comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre.” 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 3/2021 în unanimitate. 
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 La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și executare a serviciului de transport în 
regim de taxi în municipiul Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele cinci comisii și-au exprimat avizele cu privire la  proiectul de hotărâre.” 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 4/2021 se aprobă în unanimitate  

 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind însuşirea  Raportului informării și consultării publicului, precum și aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal şi a Regulamentului local de urbanism  aferent pentru „Pensiune cu opt 
camere şi refacere împrejmuire la front stradal, branșamente utilităţi” aleea Ciocârliei, nr.10, municipiul 
Hunedoara, judeţul Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele cinci comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre.” 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 5/2021 se aprobă în unanimitate.  

 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).                                                                                                                             

Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de funcționare și a secțiunii de 
dezvoltare pentru trimestrul IV 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele cinci comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre.” 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Domnule Primar dacă îmi permiteți, în referatul de aprobare observ aici în acest tabel, 

atât la bugetul local, cât și la instituțiile publice finanțate integral sau parțial din venituri proprii, o 
diferență foarte, foarte mare la cheltuielile previzionate, cele realizate, de exemplu la veniturile 
secțiunii de dezvoltare, în proporție de 10% s-au realizat cheltuielile realizate față de cele previzionate, 
mă scuzați veniturile, iar cheltuielile în proporție de 9%, iar la celelalte instituții, aici avem o diferență 
cu atât mai mare la venituri, în proporție de 0,99%, între prevederi și realizări.  

Dacă puteți să mă lămuriți și pe mine. Nu înțeleg de ce este așa mare diferența pe 
trimestrul IV. Mulțumesc frumos.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”La comisia de specialitate ați cerut răspunsuri?” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Nu am cerut, că am observat după ce am fost în comisie și mi-a sărit în ochi, mai 

studiind acasă aceste…” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu este nici o problemă, dar să știți că de aceea țineți comisiile de avizare și participați 

cu aparatul de specialitate al Primăriei, ca să vi se explice la momentul respectiv. Doamna Director 
Economic, da-ții răspuns la domnul consilier, vă rog. Și data viitoare doamna Director Economic, să 
participați la ședințe că este bine să explicăm atunci, în ședințele de comisii. Vă rog.” 

 
D-nul Vasile Marian: 
”Vă mulțumesc, domnule primar.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Doamna Popa, vă rog să interveniți.” 
 
Dna Anișoara Popa – Director Economic: 
”Bună ziua. Nu am înțeles întrebarea. Nu vă aud bine.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Vă rog să repetați domnule consilier, întrebarea.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Sărut-mâna doamna Popa. Dacă îmi permiteți, întrebam de ce sunt așa de mari 

diferențele între cheltuielile previzionate și cele realizate. În procente scrise aici în tabel, 0,99%, doar 
10%, la bugetul local și la instituțiile, la veniturile secțiunii de dezvoltare și cheltuielile secțiunii de 
dezvoltare, pe trimestrul IV.” 
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Dna Anișoara Popa – Director Economic: 
”Pentru că pe secțiunea de funcționare sunt prevăzute toate proiectele pe fonduri 

europene, care se implementează în următorii trei ani, până în 2023. De aceea diferența este așa mare. 
În buget avem dreptul să prindem valorile din contractele de finanțare, pentru că nu se știe exact în 
fiecare an cât se realizează, iar termenul de implementare este 2023. Practic în 2023, în cazul ipotetic, 
în care nu ar mai apărea alte proiecte pe fonduri europene, ar fi 100%. Ceea ce nu va fi niciodată, 
pentru că vor mai apărea și altele și atunci…” 

 
D-nul Vasile Marian: 
”Atunci, să înțeleg că în trimestrele viitoare poate fi procentul mult, mult mai mare ca să 

se recupereze această diferență mare din trimestrul IV 2020.” 
 
Dna Anișoara Popa – Director Economic: 
”Bineînțeles, da.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Bine, vă mulțumesc frumos.” 
 
Dna Anișoara Popa – Director Economic: 
”Cu plăcere.”        

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1- 4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 6/2021 se aprobă în unanimitate.  

 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern al municipiului Hunedoara  
pentru trimestrul IV 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele cinci comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre.” 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
D-nul Constantin Vâlceanu:  
„Vreau să fac o referire la cele două credite care au fost angajate de către Primărie în 

sumă de 60.000.000 lei și cu această ocazie vreau să și informez Consiliul Local că datoria a ajuns 
undeva către 120.000.000 lei, datoria Municipiului prin creditele angajate.  

Referitor la bugetul care a fost alocat anul trecut, în jur de 20.000.000, au rămas 
4.000.000 lei necheltuiți, în condițiile în care în Municipiul Hunedoara erau nevoie de investiții în 
infrastructură, de exemplu se mai puteau asfalta câteva străzi, mai ales în zonă unde sunt agenți 
economici care în perioada asta nici nu prea au funcționat, eu știu, Policlinica din Hunedoara care 
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necesită reabilitare și în alte zone.  
Referitor la aceste credite, vreau să vă aduc la cunoștință că timp de cinci ani de zile nu a 

fost rambursat nici un leu. S-au plătit doar dobânzi, deci în principal nu s-a achitat nimic și de asta mă 
între, oare cine va plăti până la urmă creditele acestea, că la un moment dat vine scadența și va trebui să 
le și plătim.  

Noi tot timpul am fost împotriva îndatorării Municipiului, din câte știu și în campanie 
domnul Primar spunea că nu putem dezvolta doar pe împrumuturi, avem nevoie și să accesăm alte 
resurse de venituri. De asta zic, mi se pare o ineficiență în cheltuirea banului public, în administrarea 
Hunedorenilor și întreb, oare de ce se întâmplă acest lucru, de ce totuși banii nu sunt cheltuiți?” 

 
D-nul Sorin Ilea: 
”Vă rog, concluzionați.” 
 
D-nul Constantin Vâlceanu: 
”O să concluzionez, dar vreau să spun până la final, dacă mă lăsați.” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
”Atunci vă rog, mai alert.” 
 
D-nul Constantin Vâlceanu: 
”De ce?” 
 
D-nul Ciprian Palcău: 
”Lăsați că este eficient Guvernul PNL care se îndatorează încontinuu. Acela este 

eficient. Nu Primăria Hunedoara, nu este eficientă.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”Haideți vă rog, să nu intrăm în polemici. Vă rog domnule Vâlceanu, să continuați.” 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Guvernul PNL nu a îndatorat țara la nivelul în care este îndatorat Municipiul 

Hunedoara.” 
 
Datorită intervențiilor suprapuse ale domnilor consilieri, înregistrarea audio a 

aplicației ”zoom”, nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de către consilierii înscriși în 
discuție. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”Domnule Gherman și domnule Palcău, la punctul Diverse, puteți discuta și aceste 

chestiuni, să-l lăsăm din respect pe domnul consilier Vâlceanu să continue.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Domnule președinte haideți să, avem un timp alocat, să vedem care este întrebarea…” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
”Asta spuneam și eu, care este întrebarea, care este problema dumneavoastră, domnule 

Vâlceanu?” 
 
D-nul Constantin Vâlceanu: 
”Problema este, de ce cei 4.000.000 nu au fost cheltuiți. Nu neapărat problemă, am vrut 

să fac și o informare, să știe toți colegii cam unde ne situăm cu îndatorarea…” 
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D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Domnule președinte dacă îmi permiteți, că s-a concluzionat. Noi știm toți, că eram și în 

mandatul trecut, știm de ce se iau împrumuturi, este o politică de dezvoltare, tocmai de asta bănuiesc că 
și Guvernul Liberal ia forate multe împrumuturi, banii se cheltuiesc exact cum trebuie, suntem 
supervizați pe orice cheltuim.  

Bănuiesc că la Spital, v-ați referit la parcarea pe care am făcut-o în fața afacerii 
dumneavoastră. Cred că arată bine parcarea, care este tot pe bani din împrumut și în legătură cu cele 
4.000.000, doamna Director Economic, dacă tot domnul Vâlceanu nu a putut să participe la ședința de 
comisie să vă întrebe, vă rog să-l lămuriți acum. Mulțumesc.” 

 
D-nul Constantin Vâlceanu: 
”Am participat și am fost singurul, da?” 
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Eu vreau să vă spun să participați să puneți întrebări, nu doar să participați, să bifați 

prezența pentru a lua indemnizația. La asta m-am referit.” 
 
D-nul Constantin Vâlceanu: 
”Indemnizația puteți să o luați dumneavoastră. Tocmai, am invitat-o și pe doamna 

Director și am discutat cu dânsa.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Doamna Director, nu i-ați dat răspunsul domnului Vâlceanu și trebuie să repetăm? Vă 

rog să repetați.” 
 
Dna Anișoara Popa – Director Economic: 
”Nu vă aud foarte bine, dar din câte am înțeles este vorba despre împrumuturi. 

Împrumuturile le rambursăm conform unui scadențar și suntem la zi cu toate rambursările. Nu avem 
credite restante. La ședința de comisii, domnul Vâlceanu m-a întrebat despre excedent și cum se 
utilizează, pentru că avem următorul proiect de hotărâre (de pe ordinea de zi din ședința actuală), cu 
utilizarea excedentului.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Ok, bine. Mulțumesc.”         

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 7/2021 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetar al bugetului local pe anul 2020. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
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D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Cele cinci comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre supus 

dezbaterii.” 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 8/2021 se aprobă în unanimitate.  

 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect de 

hotărâre privind desemnarea unor consilieri locali din cadrul Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara care vor face parte din comisia de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale 
Secretarului General al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Cele cinci comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre supus 

dezbaterii.” 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna. Mirabela – Laura Moga: 
”Dacă îmi permiteți, observ că pe domnul Palcău îl propuneți în toate comisiile. Este mai 

ceva ca pătrunjelul în mâncare, aș vrea totuși și din partea opoziției să existe un membru în această 
comisie, pentru că așa mi se pare democratic….” 

 
D-nul Ciprian Palcău: 
”Am valoare, doamna Moga.” 
 
Dna. Mirabela – Laura Moga: 
”…o să-l propun pe domnul Gherman în această comisie.” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
”Doamna Moga, dați-mi voie să răspund eu, cât știu.  
Dumneavoastră sau oricare din opoziția actuală, nu ați fost în mandatele trecute ca să 

puteți să evaluați activitatea domnului Secretar. Dacă, dacă spun, în 2024 veți mai fi consilier, atunci 
veți putea să participați în astfel de comisii. Deocamdată, participă cei care știu ce a făcut domnul 
Secretar în mandatul trecut. Mulțumesc.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”Dați-mi voie să intervin, că nu am o problemă să fiu evaluat de nimeni. Nu sunt evaluat 

eu, este evaluată munca mea.  
Dacă aveți un amendament, puteți să-l propuneți, nu este nici o problemă, nu am nici o 

problemă să fiu evaluat de către nimeni, doar că într-adevăr este următorul aspect sesizat, abia am găsit 
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doi dintre consilieri, că este o anomalie pe Codul Administrativ, să vină cineva să te evalueze, atâta 
timp cât nu a fost prezent să-ți evalueze activitatea. Probabil că la anul se va putea pune problema 
altfel, dar să știți că nu am o problemă să fiu evaluat de către oricine.  

Dacă vă susțineți amendamentul, atunci supuneți-l la vot și nu am nici cea mai mică 
problemă. Nu mă evaluați pe mine, ci activitatea mea.” 

 
Dna. Mirabela – Laura Moga: 
”Păi nu trebuie să vă supărați. Eu am spus…” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”Nu, eu nu mă supăr, dar știți, din chestiunile acestea politice ale dumneavoastră, că de 

ce acela și de ce nu celălalt, eu nu vreau ca activitatea mea să fie umbrită. Doar atât.” 
 
Dna. Mirabela – Laura Moga: 
”Domnule Secretar, în toate comisiile majoritatea este PSD. Niciunde nu propuneți 

consilieri din opoziție.” 
 
D-nul Ciprian Palcău: 
”Doamna Moga, PSD – ul a câștigat alegerile în Hunedoara. Vă mai aduceți aminte?” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”Haideți, vă rog. Adică nu cred că este cazul să se nască astfel de discuții. Vorbiți unul 

peste altul și nu se înțelege nimic.” 
 
Datorită intervențiilor suprapuse ale domnilor consilieri, înregistrarea audio a 

aplicației ”zoom”, nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de către consilierii înscriși în 
discuție. 

 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Domnule consilier, nu le-ați câștigat cu 100%. 
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Haideți domnule Secretar, să mergem mai departe.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”Haideți să revenim.” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
”Doamna Moga, susțineți vreun amendament sau nu?” 
 
Dna. Mirabela – Laura Moga: 
”Da, eu asta spun. Aș vrea să se modifice.” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
”Faceți o propunere, vă rog.” 
 
Dna. Mirabela – Laura Moga: 
”Propun ca domnul Lucian Gherman să fie parte din această comisie, din partea 

opoziției.” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
”Supunem la vot amendamentul.” 
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Se supune la vot amendamentul doamnei consilier Mirabela – Laura Moga, care se 

aprobă cu 8 voturi ,,pentru” (Vasile Marian, Constantin Vâlceanu, Claudiu - Ștefan Ionescu, Diana 

– Claudia Costa, Mirabela – Laura Moga, Robert – Răzvan Harabagiu, Sebastian – Alexandru 

Popa, Petre – Lucian Gherman ) și 13 voturi ,,împotrivă” (Florin Bolosin, Laura – Valentina Borca 

– Lucan, Ioan Constantin, Maria Cristea, Horia – Trăian Gherghina, Sorin Ilea, Petru Muntean, 

Cătălin – Florin Olar, Ciprian - Ștefan Palcău, Mircea - Marcel Popa, Mihaela – Alina Predică, 
Bujor – Virgil Sevastru, Claudiu – Sorin Voinia) .  

Având în vedere faptul că amendamentul nu a întrunit numărul necesar de voturi 

”pentru”, acesta nu a fost adoptat.  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice 

Zoom, precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către 

Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 
 
Domnul Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum 

și domnul Sorin Ilea - președinte de ședință, au procedat la verificarea raportului generat de aplicația 
”Zoom” cu voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul aplicației ”Zoom”, 
privind desemnarea consilierilor locali din cadrul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara care vor 
face parte din comisia de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale Secretarului General  
al Municipiului Hunedoara, constatând următoarele: 

Domnul Ilea Sorin și domnul Palcău Ciprian - Ștefan, au obținut 15 voturi “pentru” și 5 
voturi ”împotrivă”, iar 1 consilier local nu și-a exprimat opțiunea. 

În urma acestor rezultate, consilierii locali din cadrul Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara care vor face parte din comisia de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale 
Secretarului General  al Municipiului Hunedoara, sunt domnul Ilea Sorin și domnul Palcău Ciprian-
Ștefan. 

Art. 2-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 9/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”Doar o secundă domnule președinte. Pentru că tot s-au născut polemici pe acest proiect 

de hotărâre, pot să vă spun, ca pregătire profesională și domnul Ilea a lucrat ca șef de personal în 
Combinat, iar domnul Palcău este tot la fel, Șef Resurse Umane.”   
 

La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind aprobarea completării Anexei la Hotărârea Consiliului Local nr.339/2019 privind 
aprobarea Inventarului bunurilor imobile care alcătuiesc domeniul privat al municipiului Hunedoara, cu 
completările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
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D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Cele 5 comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre suspus 

dezbaterii.” 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. I-III se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 10/2021 se aprobă în unanimitate.  

 
La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al municipiului Hunedoara pentru 
activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin curse regulate în municipiul 
Hunedoara pentru luna decembrie 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Cele 4 comisii  și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre supus 

dezbaterii. 
Domnul Vâlceanu a anunțat că nu participă la dezbateri și la vot.” 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Stimați colegi, ca de obicei consilierii locali PNL vor vota împotriva acordării acestei 

subvenții.  
I-am cerut domnului manager un plan de eficientizare al activității acestei societăți, să 

vedem că reduce cheltuielile. Încă nu am primit acest plan de la el, nici măcar nu l-a început.  
Mai mult, pe lângă faptul că dăm atâția bani acestei societăți de transport local, mai nou 

am văzut că apar și incidente. În consecință, vom vota împotriva acordării subvenției. Vă mulțumesc.” 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Săptămâna trecută, întâmplarea face că treceam pe acolo când acel autobuz a luat foc. 

Este un semnal de alarmă pentru Compania de transport și vă rog din nou așa cum o fac în fiecare lună, 
să luați măsuri pentru că această Companie trebuie restructurată și condusă responsabil. Prin urmare, 
consilierii POL, vor vota împotrivă.” 

 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Având în vedere aspectele menționate de colegii din PNL și din POL și consilierii PMP 

vor vota împotrivă.”  
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Domnule președinte, da-ții cuvântul domnului Director Fan.” 
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D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”Trebuie să dăm cuvântul domnului Director, care a și făcut o informare, acea informare 

care spuneați că nu s-a făcut, vă rog să verificați atent. Există acea informare făcută de către domnul 
Director. Îl rog pe domnul Director să intervină.” 

 
D-nul Dorin Fan – Director Societatea PrimTransprest: 
”Bună ziua. Domnule Primar, doamnelor și domnilor consilieri, informarea a fost făcută 

către domnul consilier Gherman. Vreau doar să-i spun domnului consilier Gherman în mod special.    
Această Societate a fost înființată în 2015, la inițiativa domnului fost Primar Arion, în care domnul 
Gherman a fost administrator fondator. Știe exact cum se petrec lucrurile la Societatea de transport.  

În acest moment vreau să vă spun că nu, apar în spațiul public subvenție dublă. 
Societatea de transport nu acordă facilități. Facilitățile le-ați acordat dumneavoastră pentru persoanele 
vârstnice, în cuantum de 1900 lei, către persoanele cu dizabilități și către elevi. Nu Societatea de 
transport acordă facilități. Nu primește decât la sfârșit de lună această compensație în baza contractului 
de gestiune și a legilor.  

Vreau să vă spun că, către doamna Moga, nu există în Județul Hunedoara Societate de 
transport public nesubvenționată. În întreaga Românie, nu există Societate nesubvenționată. În Europa 
și în lume nu există. Pe tot locul, Societățile de transport sunt subvenționate.  

Dacă ne referim la acel autobuz doamna Moga, eram acolo când ați trecut 
dumneavoastră. A fost o defecțiune la un furtun pe retur, spart, se poate întâmpla la oricine, la orice fel 
de mașină.  

Toată lumea a intervenit prompt. De la șofer, la dispecer, toată lumea și-a cunoscut 
procedurile, inclusiv Pompierii și Poliția, toată lumea a acționat exemplar. Drept urmare, acel 
autovehicul, în acest moment este funcțional, doar că există o comisie de anchetă și va trebui să 
stabilească cauzele și mașina va intra înapoi în trafic. Există o defecțiune. Aceste mijloace mobile, sunt 
expuse în orice moment, nu doar la noi. Oriunde.  

Dacă vă referiți la management, nu pot să fac management în momentul în care 
Comitetul de Urgență stabilește pe tot locul Județean, 50%. Toată lumea lucrează la 50%.  

Am trimis această informare, cu subvenții, cu venituri, se vede clar cum scad veniturile 
și știți de ce? Pentru că domnul Gherman știe exact, dar exact ca administrator fondator, știe exact ce s-
a întâmplat aici. Deci povestea aceasta cu subvenționare dublă, trebuie să dispară. Societatea de 
transport nu acordă subvenții. Dumneavoastră ați hotărât prin Consiliul Local aceste facilități către 
persoanele în vârstă, persoane cu dizabilități și elevi. Și vă mai spun ceva, către cei care apar în spațiul 
public. Nu le poate scoate, că sunt prin efectul legii. Către persoanele cu dizabilități nu se poate, către 
elevi nu se poate, doar către persoanele vârstnice. Nu Societatea de transport acordă facilități. Noi 
venim cu călătoriile efectuate și facem decontări la Primărie. Atât, doamna Moga. Nu acordă Societatea 
de transport facilități. Acele mijloace mobile sunt expuse în orice moment. Probabil că și 
dumneavoastră aveți mașină, ați văzut, s-a întâmplat în alte părți de au luat foc, întregul autobuz, 
autocar. Toată lumea și-a cunoscut procedurile, a intervenit exemplar. De la șofer, dispecer, pompier și 
Poliție și rezultatele sun acestea. Acum că s-a întâmplat, este regretabil, dar toată și-a cunoscut 
procedurile.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”Domnule Director, vă repetați deja. Cred că v-ați făcut destul de înțeles, bănuiesc. Dacă 

mai sunt și alte întrebări.” 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Nu era vorba că nu ați cunoscut procedurile. Repet, este bine că nu au fost victime. Eu 

mă refer strict la faptul că nu există o eficientizare a transportului local, că pe rute care nu necesită 
acele autobuze, hardughiile acelea care nu au loc pe străzi, continuați să folosiți aceleași autobuze, 
înțeleg că trebuie redus numărul de călători pentru că așa vă impune situația pandemică, însă dacă 
veniți cu mine în orice autobuz din Hunedoara, pe orice rută, vă demonstrez că nu este eficient 
transportul în comun. În plus, nu aveți un sistem de ticket – ing. Înțeleg că trebuie să primiți autobuze 
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noi și așa mai departe. Până când nu vă puneți la punct toate aceste aspecte, eu voi vota împotrivă.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”Transportul în comun nu este eficient, nicăieri în lume, să știți, ca fapt divers. Dar, nu 

este atributul meu, doar vă spun. Nicăieri nu este eficient.” 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman:               
 ”Domnule Director, ați trimis o informare dar eu v-am cerut un plan concret prin care, 

deși domnul Secretar spune că nu sunt eficiente, se poate crește eficiența acestor Societăți de transport.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”Să reducem pierderile. Când vorbim de eficiență, vorbim de ceva pe plus, nu pe 

minus.” 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Și de o eficientizare. Și da, știm și noi că și alte Societăți de transport sunt 

subvenționate, dar subvenția la dumneavoastră a devenit astronomică. Este foarte mare. Nu vă cerem să 
ajungem în punctul în care să nu mai fie subvenționat transportul local, știm că nu se poate, că există 
niște cerințe, dar aveți cheltuieli foarte mari și condițiile de transport pe care le asigurați sunt…” 

 
D-nul Sorin Ilea: 
”Domnule Gherman, să înțeleg că vreți să oprim transportul în comun pentru pensionari? 

Pentru că de acolo este subvenția cea mai mare. Spuneți clar, ca să știm ce doriți.” 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Nu faceți politică și nu interpretați ceea ce spun eu. Vreau…” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
”Eu nu interpretez, dar bateți apa în piuă, mă scuzați. Hotărâți-vă odată.” 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Vreau să meargă în condiții bune cu cheltuieli mai mici.” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
”Bine, mulțumesc.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
Domnule Președinte, o ultimă remarcă.  
Această Societate a născut întotdeauna dezbateri. Când era PNL la conducere, săream 

noi de la PSD, când este PSD - ul, sare PNL - ul. De fapt nu am folosit-o decât în scop politic și unii și 
alții, așa cum mai nou și tinerii noștri colegi o folosesc tot în scop politic. Vă spun de pe acum, 
Societatea funcționează bine, evident că este loc și de mai bine domnule Director și discutăm tot timpul 
de problema aceasta, evident că avem proiect pe fonduri europene privind achiziția de autobuze și 
doamna Moga, nu mai poți să faci o altă achiziție de altceva să te suprapui, decât dacă vreți să încălcați 
legea și nu-mi cereți, că nu o încalc, sau dumneavoastră citiți și o să vedeți ce se achiziționează acolo, 
inclusiv de ceea ce tot spuneți dumneavoastră și vă asigur că nu vom opri transportul public pentru 
pensionari, așa cum sugerați. Nu o spuneți, doar sugerați. Transportul public în mandatul acesta câștigat 
de mine, cu majoritate PSD, pentru toți cetățenii municipiului Hunedoara, va funcționa mai departe. 
Mulțumesc.”    

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Florin Bolosin, Laura – Valentina 
Borca – Lucan, Ioan Constantin, Maria Cristea, Horia – Trăian Gherghina, Sorin Ilea, Petru 
Muntean, Cătălin – Florin Olar, Ciprian - Ștefan Palcău, Mircea - Marcel Popa, Mihaela – Alina 
Predică, Bujor – Virgil Sevastru, Claudiu – Sorin Voinia) și 7 voturi ”împotrivă” (Vasile Marian, 
Claudiu - Ștefan Ionescu, Diana – Claudia Costa, Mirabela – Laura Moga, Robert – Răzvan 
Harabagiu, Sebastian – Alexandru Popa, Petre – Lucian Gherman). 

Art. 1-4 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Florin Bolosin, Laura – Valentina Borca – 
Lucan, Ioan Constantin, Maria Cristea, Horia – Trăian Gherghina, Sorin Ilea, Petru Muntean, 
Cătălin – Florin Olar, Ciprian - Ștefan Palcău, Mircea - Marcel Popa, Mihaela – Alina Predică, 
Bujor – Virgil Sevastru, Claudiu – Sorin Voinia) și 7 voturi ”împotrivă” (Vasile Marian, Claudiu - 
Ștefan Ionescu, Diana – Claudia Costa, Mirabela – Laura Moga, Robert – Răzvan Harabagiu, 
Sebastian – Alexandru Popa, Petre – Lucian Gherman).  

Hotărârea nr. 11/2021 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Florin Bolosin, Laura – 
Valentina Borca – Lucan, Ioan Constantin, Maria Cristea, Horia – Trăian Gherghina, Sorin Ilea, 
Petru Muntean, Cătălin – Florin Olar, Ciprian - Ștefan Palcău, Mircea - Marcel Popa, Mihaela – 
Alina Predică, Bujor – Virgil Sevastru, Claudiu – Sorin Voinia) și 7 voturi ”împotrivă” (Vasile 
Marian, Claudiu - Ștefan Ionescu, Diana – Claudia Costa, Mirabela – Laura Moga, Robert – 
Răzvan Harabagiu, Sebastian – Alexandru Popa, Petre – Lucian Gherman). 

 
La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea criteriilor de evaluare a performanțelor profesionale individuale pentru 
personalul cu funcții de conducere și cu funcții de execuție din cadrul Spitalului Municipal „Dr. Al. 
Simionescu” Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Cele 5 comisii  și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre supus 

dezbaterii.” 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 12/2021 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre  privind aprobarea acordării unui aviz de principiu pentru achiziționarea unui teren necesar 
extinderii cimitirului „Valea Seacă”, precum și stabilirea componenței comisiei mixte în vederea 
negocierii clauzelor contractuale ale contractului de vânzare – cumpărare a terenului. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
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Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Cele 5 comisii  și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre supus 

dezbaterii.” 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1 se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice 

Zoom, precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către 

Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 
 
Domnul Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum și 

domnul Sorin Ilea - președinte de ședință, au procedat la verificarea raportului generat de aplicația ”Zoom” cu 
voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul aplicației ”Zoom”, privind componența 
comisiei mixte în vederea negocierii clauzelor contractuale ale contractului de vânzare - cumpărare a terenului 
menționat mai sus, constatând următoarele: 

- Cătălin - Florin Olar - Viceprimarul Municipiului Hunedoara; 
- Ciprian-Ștefan Palcău – consilier local - Consiliul local al municipiului Hunedoara; 
- Mircea-Marcel Popa - consilier local - Consiliul local al municipiului Hunedoara; 
- Sorin Ilea - consilier local - Consiliul local al municipiului Hunedoara; 
- Aurelia - Anişoara Popa – Director executiv, Direcţia economică; 
- Iulica-Dorina Moise – Șef Birou Urbanism; 
- Sergiu Coman – inspector, Birou Registru agricol, cadastru, aplicarea legilor fondului funciar; 
- Cristina-Marcela Pahonțu – inspector, Birou Concesiuni, închirieri, administrarea patrimoniului, 

privatizare; 
-    Ștefan Ilie Barabaș – consilier juridic, Compartiment juridic, au obținut 20 voturi “pentru” și  1 vot 

”împotrivă”. 

În urma acestor rezultate, componenţa comisiei mixte în vederea negocierii clauzelor 
contractuale ale contractului de vânzare - cumpărare a terenului menționat anterior, este următoarea: 

- Cătălin - Florin Olar - Viceprimarul Municipiului Hunedoara; 
- Ciprian-Ștefan Palcău – consilier local - Consiliul local al municipiului Hunedoara; 
- Mircea-Marcel Popa - consilier local - Consiliul local al municipiului Hunedoara; 
- Sorin Ilea - consilier local - Consiliul local al municipiului Hunedoara; 
- Aurelia - Anişoara Popa – Director executiv, Direcţia economică; 
- Iulica-Dorina Moise – Șef Birou Urbanism; 
- Sergiu Coman – inspector, Birou Registru agricol, cadastru, aplicarea legilor fondului funciar; 
- Cristina-Marcela Pahonțu – inspector, Birou Concesiuni, închirieri, administrarea patrimoniului, 

privatizare; 
       -    Ștefan Ilie Barabaș – consilier juridic, Compartiment juridic. 
 

Art. 3-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 13/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Domnule Secretar? Îmi cer scuze că ne grăbim dar la punctul  10 nu am înțeles. A trecut 

cu majoritate simplă sau a trebuit majoritate absolută și nu a trecut cu 13 voturi?” 
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D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”Majoritatea absolută la care vă referiți dumneavoastră, se mai folosește doar la 

vânzarea de terenuri, adică de imobile. Aceea este calificată, dar am înțeles ce ați vrut să spuneți, pe 
vechea legislație. Bănuiesc că asta ați vrut să spuneți, că era nevoie de 14 voturi.” 

 
D-nul Vasile Marian: 
”Da. Exact.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”Nu, doar pentru vânzări mai este necesar.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Vă mulțumesc de lămurire.” 

 
La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre  privind aprobarea acordării unui aviz de principiu pentru achiziționarea mărcii „FC 
Corvinul 1921”, precum și stabilirea componenței comisiei mixte în vederea coordonării procedurii de 
achiziție a acesteia. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Cele 5 comisii  și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre suspus 

dezbaterii.” 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
„Domnule Primar, așa cum știm cu toții există o Asociație a suporterilor Corviniști care 

face eforturi serioase de patru ani pentru a obține fondurile necesare achiziționării mărcii Corvin. 
Această Asociație a avut evenimente de-a lungul timpului la care am participat și eu dar pe 
dumneavoastră nu v-am văzut la niciunul, deși ați fost invitat de fiecare dată. Suporterii Corviniști nu 
au beneficiat de ajutorul dumneavoastră în acești patru ani și totuși au reușit să adune din donații 
12.000 de euro. Deși ați declarat în 03 August 2016 pentru ”Hunedoara Liberă” că UAT – ul nu poate 
achiziționa direct pentru că nu are voie legal să dea banii, se pare totuși că se poate dar a trebuit să 
treacă aproape 5 ani să vă dați seama. Cam mult. Oricum eu nu cred că este o coincidență faptul că v-
ați dat seama tocmai acum în anul centenarului că această marcă poate fi achiziționată de Primărie. Pur 
și simplu, vreți să dați o lovitură de imagine pe banii cetățenilor, ca de obicei.  

Noi consilierii locali ai PNL, fără îndoială, ne dorim ca această valoare definitorie a 
Municipiului nostru, să revină acasă. Dar domnule Primar, considerăm că este inadmisibil, ca în această 
comisie de coordonare a procedurii de achiziție, să nu fie reprezentată de Asociația suporterilor 
Corviniști, care așa cum am spus a adunat 12.000 de euro, bani care în cazul în care Primăria va 
achiziționa brandul Corvinul, au declarat că-i vor investi în echipa de copii și juniori.  

De aceea propun un amendament pentru înlocuirea consilierilor locali ai PSD în această 
comisie - Palcău Ciprian, Popa Mircea, Ilea Sorin în vederea coordonării procedurii de achiziție cu 
următorii membri ai Asociației suporterilor Corviniști - Gheorghiță Ioan Daniel, Isaiu Casian Andrei și 
Harabagiu Flavius. În cazul în care amendamentul nostru va trece, consilierii PNL, vor vota ”pentru”. 
În cazul în care amendamentul nu va trece, ne vom abține, dar trebuie să fac precizarea clară, abținerea 
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nu este pentru că avem ceva cu achiziționarea acestei mărci, ci pentru că ….” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
”Da, am înțeles. Vă rog, domnule Primar.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Dacă doriți, vă dau răspuns acum. Asociația suporterilor Corviniști de care vorbește 

domnul Gherman, este cunoscută de mine înainte de a ști el despre ce este vorba la Asociația asta 
pentru că eu atunci când aveam o slujbă în presă, chiar și scriam despre Asociația aceasta și o cunosc 
foarte bine. Evident făceați niște mișcări de imagine în campania electorală și vă afișați cu această 
Asociație și nu consideram că este corect din punctul meu de vedere ca în campania electorală să 
particip la tot felul de întâlniri pe care le promovați dumneavoastră domnule Gherman, de aceea nu 
participam, nu că aveam eu ceva cu Asociația, pentru că eu m-aș întâlni cu ei aici la birou. Eu nu am 
declarat niciodată că nu avem voie să achiziționăm, eu am declarat întotdeauna că nu avem voie să 
achiziționăm fără o evaluare făcută de un evaluator autorizat ANEVAR. Este o diferență foarte 
importantă.  

Nu vreau să dau nici o lovitură de imagine. Eu cred că am explicat de foarte multe ori, 
dar ca să vă mai explic și dumneavoastră o dată, este pentru prima dată de la multele discuții pe care le-
am avut cu cel care deține aceste documente, când a acceptat evaluarea printr-o adresă scrisă înaintată 
Primăriei Hunedoara anul trecut.  

În comise nu se află altcineva din afară pentru că este atributul Consiliului Local ales 
democratic de cetățeni să înființeze comisii pentru diverse probleme așa cum a fost și cealaltă din 
înainte cu evaluarea privind terenul necesar extinderii de la Valea Seacă. 

Cât privește propunerea dumneavoastră de a pune în comisie o persoană cercetată pentru 
modul fraudulos în care a gestionat banul public la Clubul de Fotbal, fostul Club CS Hunedoara și 
Raportul de Audit spune acest lucru, iar dosarul penal se află la procuratură, cred că nu vă onorează 
deloc.  

În rest, dacă vreți să vă abțineți sunt absolut convins că și dumneavoastră și toți 
consilierii știu, votul ”abținere” în Consiliul Local, înseamnă vot ”împotrivă”. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Domnule Primar, o persoană cercetată este nevinovată până la proba contrarie.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule președinte, dacă facem dialog, atunci o să intervenim unii peste alții și nu o să 

se mai înțeleagă nimic. A întrebat, am răspuns.” 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Aș avea un amendament la art.1, dar înainte să vă propun amendamentul aș vrea să vă 

spun că acum câteva zile am aflat de decizia campionului la box de a pleca la Dinamo, nemulțumit de 
condițiile de la Clubul Hunedorean.  

Să nu uităm condițiile în care se antrenează copiii care practică atletismul în oraș, 
respectiv pe B-dul. Traian în plină stradă printre bicicliști și pietoni. Să nu uităm că actuala echipă CS 
Hunedoara, se află în liga a III – a cu performanțe foarte slabe datorate în principal lipsei de suport 
financiar și incluziunii politicului în cele mai înalte foruri de conducere ale Clubului. Să nu uităm 
starea deplorabilă în care se află sălile de sport lăsate în paragină. Sunt de acord cu achiziționarea 
aceste mărci doar pentru că ea reprezintă ceva pentru cetățenii acestui oraș și pentru că face parte din 
istoria lui, așa cum ați spus, anul acesta se împlinesc 100 de ani de când există acest…” 

 
D-nul Sorin Ilea: 
”Vă rog, ce amendament aveți?” 
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Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Numai puțin, lăsați-mă să termin.  
Dar dumneavoastră domnule Primar și noi domnilor consilieri, avem datoria de a investi 

în sportul hunedorean, astfel încât copiii și tinerii Hunedoarei să aibă posibilitatea să se dezvolte 
sănătos și să facă performanță. În momentul acesta la Hunedoara, stăm foarte prost la acest capitol. O 
hârtie care costă zeci de mii de euro, nu ne va aduce în divizia A, acolo unde ne dorim cu toții să vedem 
Corvinul. 

Amendamentul meu este următorul: aș dori ca această marcă să rămână în proprietatea 
Primăriei Hunedoara pentru o perioadă de 100 de ani fără posibilitatea de a fi înstrăinată.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Da. Domnule președinte dacă îmi permiteți. S-a explicat și în presă, campionul de box a 

plecat la Dinamo ca o recunoaștere a valorii lui la un Club superior nouă, din păcate pentru noi, iar 
faptul că avem un campion de box care s-a calificat la Jocurile Olimpice se datorează în egală măsură și 
consilierilor locali din mandatul trecut care au acceptat inițiativa mea, de a face o secție de box în 
cadrul Clubului Sportiv cu rezultate, nu așa cum spuneți dumneavoastră că nu avem rezultate, chiar 
avem rezultate foarte bune, secție care a fost subvenționată integral din bugetul local. Dacă nu făceam 
acea secție de box, nu am mai fi vorbit de nici o plecare, că nu avea continuitate de la juniorat.  

Le mulțumesc acelor consilieri că au acceptat la momentul respectiv și înființarea 
Clubului Sportiv Hunedoara și a secției de box, iar Clubul Sportiv are finanțare, pentru că 
dumneavoastră votați această finanțare. Mă rog, probabil că nu ați votat-o încă, dar o să o votați. Există 
finanțare, rezultatele dacă ar fi foarte bune, sigur, ne-am bucura cu toții să promovăm în Liga secundă 
dar din punctul meu de vedere faptul că avem peste 175 de copii la un Club Sportiv, înseamnă foarte, 
foarte mult. 

În legătură cu pista de atletism, sigur că da, ne propunem și construcția unei piste de 
atletism. Aici aveți perfectă dreptate. Pe actualul teren de zgură, avem un proiect care este înaintat la 
Compania Națională de Investiții și așteptăm să ni se spună și nouă dacă putem să facem acest lucru și 
da doamna Moga, cumpărarea brand-ului nu ne duce în Liga I, dar brandul respectiv are în conținutul 
lui numele Corvinul, iar Corvinul este un nume de patrimoniu local și nu numai.  

Pentru aceasta, am purtat discuții de la începutul anului 2016, nu de acum, cu deținătorul 
acestui certificat, acestui contract de cesiune de marcă care a fost înregistrat la OSIM  și ca să știți și 
dumneavoastră, contractul de cesiune de marcă a fost înregistrat în August 2014. El putea fi preluat de 
fostul Primar, dar nu l-a interesat. Îl interesa să participe la chefurile organizate de diferite grupări și 
atâta tot. Se putea face într-adevăr de atunci.  

Iar în legătură cu propunerea dumneavoastră de 100 de ani, vă dați seama, el o dată intrat 
în inventarul Primăriei, este înscris în inventarul Primăriei și nu mai poate fi înstrăinat niciodată, în 
principiu. Vă mulțumesc.” 
 

D-nul Sorin Ilea: 
 ”Domnule Gherman, vă mai mențineți amendamentul?” 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Da, mențin amendamentul.” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
”Bine, supunem la vot amendamentul.” 
 
Se supune la vot amendamentul domnului consilier Petre – Lucian Gherman, care se 

aprobă cu 8 voturi ,,pentru” (Vasile Marian, Constantin Vâlceanu, Claudiu - Ștefan Ionescu, Diana 

– Claudia Costa, Mirabela – Laura Moga, Robert – Răzvan Harabagiu, Sebastian – Alexandru 

Popa, Petre – Lucian Gherman ) și 13 voturi ,,împotrivă” (Florin Bolosin, Laura – Valentina Borca 

– Lucan, Ioan Constantin, Maria Cristea, Horia – Trăian Gherghina, Sorin Ilea, Petru Muntean, 

Cătălin – Florin Olar, Ciprian - Ștefan Palcău, Mircea - Marcel Popa, Mihaela – Alina Predică, 
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Bujor – Virgil Sevastru, Claudiu – Sorin Voinia) .  

Având în vedere faptul că amendamentul nu a întrunit numărul necesar de voturi 

”pentru”, acesta nu a fost adoptat.  
 
D-nul Sorin Ilea: 
”Doamna Moga, vă mai mențineți amendamentul?” 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Da.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”Doamna Moga dacă îmi permiteți, o chestiune de ordin juridic. Această hotărâre va fi 

urmată de alte hotărâri dacă se va achiziționa brand-ul, iar acest amendament pe care îl propuneți 
dumneavoastră ar trebui să fie cuprins în contractul de cumpărare al acelui brand, nu acum pentru că 
acum nu va produce efecte juridice pentru acel contract care se va încheia și care va fi supus aprobării 
Consiliului Local. Nu poate să fie făcut altfel.” 

 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Ok.” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
”Deci nu vă mai mențineți amendamentul, să înțeleg?” 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Nu.” 
     
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan 
Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin, Moga Mirabela – Laura, 
Ionescu Claudiu - Ștefan, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru) și 4 voturi 
”abținere” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu 
Constantin).  

Art. 1 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan Laura – 
Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, Muntean Petru, 
Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, 
Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin, Moga Mirabela – Laura, Ionescu Claudiu - 
Ștefan, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru) și 4 voturi ”abținere” (Costa 
Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin). 

 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice 

Zoom, precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către 

Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 
 

Domnul Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum și 
domnul Sorin Ilea - președinte de ședință, au procedat la verificarea raportului generat de aplicația ”Zoom” cu 
voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul aplicației ”Zoom”, privind componența 
comisiei mixte în vederea coordonării procedurii de achiziție a mărcii „FC Corvinul 1921”, constatând 
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următoarele: 
-    Cătălin - Florin Olar - Viceprimarul Municipiului Hunedoara; 
-    Ciprian-Ștefan Palcău – consilier local - Consiliul local al municipiului Hunedoara; 
-    Mircea-Marcel Popa - consilier local - Consiliul local al municipiului Hunedoara; 
-    Sorin Ilea - consilier local - Consiliul local al municipiului Hunedoara; 
-    Aurelia - Anişoara Popa – Director executiv, Direcţia economică; 
-    Silke Oprean - Șef Birou Comunicare, Promovare Imagine; 
-    Greavu Vasile Ciprian Radu – consilier achiziții publice Serviciul Achiziții Publice; 
-    Dănuț Colesniuc – Director Complex Sportiv „Michael Klein” Hunedoara; 
-    Sorin Cimpoca – Director Club Sportiv Hunedoara; 
-    Ioan Andonie; 
-      Cosmin Herban – consilier juridic, au obținut 15 voturi “pentru” și 6 voturi ”împotrivă”.   

În urma acestor rezultate, componenţa comisiei mixte în vederea coordonării procedurii de 
achiziție a mărcii „FC Corvinul 1921”, este următoarea: 

 
- Cătălin - Florin Olar - Viceprimarul Municipiului Hunedoara; 
- Ciprian-Ștefan Palcău – consilier local - Consiliul local al municipiului Hunedoara; 
- Mircea-Marcel Popa - consilier local - Consiliul local al municipiului Hunedoara; 
- Sorin Ilea - consilier local - Consiliul local al municipiului Hunedoara; 
- Aurelia - Anişoara Popa – Director executiv, Direcţia economică; 
- Silke Oprean - Șef Birou Comunicare, Promovare Imagine; 
- Greavu Vasile Ciprian Radu – consilier achiziții publice Serviciul Achiziții Publice; 
- Dănuț Colesniuc – Director Complex Sportiv „Michael Klein” Hunedoara; 
- Sorin Cimpoca – Director Club Sportiv Hunedoara; 
- Ioan Andonie; 
- Cosmin Herban – consilier juridic 
 

Art. 3-4 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan Laura – 
Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, Muntean Petru, 
Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, 
Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin, Moga Mirabela – Laura, Ionescu Claudiu - 
Ștefan, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru) și 4 voturi ”abținere” (Costa 
Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin).  

Hotărârea nr. 14/2021 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – 
Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin, Moga Mirabela – Laura, 
Ionescu Claudiu - Ștefan, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru) și 4 voturi 
”abținere” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu 
Constantin).  

 
La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect 

de hotărâre privind analiza stadiului  de înscriere a datelor în registrul agricol al Municipiului 
Hunedoara, pentru trimestrul IV al anului 2020, precum și stabilirea măsurilor pentru eficientizarea 
acestei activități. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”Domnule Gherghina, vă rog să reveniți online.” 
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Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 

 „Cele 5 comisii  și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre suspus 
dezbaterii.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”Domnule Gherghina, dacă mă auziți, vă rog să intrați online, să vă văd.” 
 
Având în vedere faptul că domnul consilier Horia – Trăian Gherghina nu mai 

figurează online în ședință în cadrul aplicației ”zoom”, în acest moment sunt prezenți 20 de 

consilieri. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 20 de voturi (lipsește domnul consilier Horia – Trăian 

Gherghina) 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”Titlul hotărârii este votat doar de 20 de consilieri. Domnul Gherghina nu este online.” 
 
Art. 1-4 se aprobă cu 20 de voturi (lipsește domnul consilier Horia – Trăian 

Gherghina) 
Hotărârea nr. 15/2021 se aprobă cu 20 de voturi (lipsește domnul consilier Horia – 

Trăian Gherghina). 
 

La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul de comodat nr. 421/106/14.02.2019, 
având ca obiect folosinţa gratuită a spaţiului în suprafaţă de 36 mp, situat în municipiul Hunedoara, str. 
Constantin Brâncuşi bl. X2, aparţinând domeniului privat al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
”A revenit domnul Gherghina.” 
 
Având în vedere faptul că domnul consilier Horia – Trăian Gherghina a revenit la 

ședință online în cadrul aplicației ”zoom”, în acest moment sunt prezenți 21 de consilieri. 
 

Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Cele 5 comisii  și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre suspus 

dezbaterii.” 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 16/2021 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractelor ce au ca obiect închirierea unor spații 
aflate în incinta Complexului Sportiv ”Michael Klein” Hunedoara, aparținând domeniului public al 
Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Cele 4 comisii  și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre suspus 

dezbaterii.” 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 17/2021 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a unor contracte, ce au ca obiect închirierea unor 
culoare de înot, aflate în incinta Complexului Sportiv ”Michael Klein ” Hunedoara, aparținând 
domeniului public al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Cele 4 comisii  și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre suspus 

dezbaterii.” 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 18/2020 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind aprobarea încheierii unui protocol de colaborare între Municipiul Hunedoara  și 
Uniunea Artiștilor Plastici din România, Filiala Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Cele 4 comisii  și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre suspus 

dezbaterii.” 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 19/2021 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind propunerea de schimbare a destinaţiei imobilului în care a funcționat Grădiniţa PN4  
din Hunedoara, din unitate de învăţământ preşcolar de stat în unitate de învăţământ preşcolar privat. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Cele 5 comisii  și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre suspus 

dezbaterii.” 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 20/2021 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind acordarea de  scutiri  la plata impozitului pe clădiri şi  teren pentru persoanele 
beneficiare ale Legii nr. 341/2004,  cu modificările şi completările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezinta avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele cinci comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre. Doamna 

Costa vă rog să reveniți online, nu vă vedeți pe ecran. Mulțumesc.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-18 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 21/2021 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru clădirea de domiciliu, aflată în 
proprietatea sau coproprietatea persoanelor ale căror venituri lunare sunt mai mici decât salariul minim 
brut pe ţară ori constau în exclusivitate din indemnizaţie de şomaj sau ajutor social. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele 3 comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul în dezbatere.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 22/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru clădirea și terenurile, aflate în 
proprietatea   Asociaţiei ,,Speranța Vie,” din municipiul Hunedoara,  str. Romanilor, nr. 53A.  

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
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D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele 3 comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul în dezbatere.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 23/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru clădirea situată în Municipiul 
Hunedoara, str. Cerbului, nr. 12, bl. A1, ap. 4, proprietatea Asociaţiei Nevăzătorilor din România – 
Filiala Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele 3 comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul în dezbatere.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 24/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind acordarea scutirii  la plată impozitului pentru clădirile şi terenul aferent, situate în 
Municipiul Hunedoara, str. Avram Iancu, nr. 1, bl. 136, ap. 25, str. Batiz, nr. 4A, str. Trandafirilor, nr. 18 
și nr. 22, proprietatea Asociației Umanitare Betel. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele 3 comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul în dezbatere.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 25/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre pentru modificarea art. 1 din Hotărârea Consiliului Local nr. 365/2020 privind indexarea cu 
rata inflaţiei a impozitelor şi taxelor locale care constau într-o anumită sumă în lei sau care sunt 
stabilite pe baza unei anumite sume în lei, precum şi actualizarea limitelor amenzilor stabilite conform 
Legii nr. 227/2015 privind Codul Fiscal, cu modificările şi completările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele 5 comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul în dezbatere.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I-III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 26/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de închiriere nr. 115/16.12.2020,  încheiat între 
Municipiul Hunedoara și  Ciurariu Elena. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele 3 comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul în dezbatere.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 27/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre pentru completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 374/2020 privind predarea către 
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Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania Națională de Investiții 
"CNI" S.A. a amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții 
„Construire  Complex Sportiv Michael Klein, municipiul Hunedoara, judeţul Hunedoara”. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele 5 comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul în dezbatere.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I-III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 28/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind modificarea punctului 2 din Anexa la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 368/2020 privind impozitele și taxele locale stabilite potrivit legii, a taxelor speciale și a 
altor taxe locale, pentru anul fiscal 2021. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele 5 comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul în dezbatere.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I-III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 29/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul de închiriere nr. 410/536/09.10.2018. 
 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
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Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele 5 comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul în dezbatere.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 30/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 30 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind constatarea transmiterii dreptului de concesiune asupra terenului în suprafaţă de 
320mp, aparținând municipiului Hunedoara, parte din terenul înscris  în CF. Hunedoara nr. 69221.                             

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele 5 comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul în dezbatere.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 31/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 31 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama și a statului de funcții pentru 
Direcția Amenajarea Teritoriului și Urbanism din aparatul de specialitate al Primarului municipiului 
Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele 5 comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul în dezbatere.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 32/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 32 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind modificarea Regulamentului de organizare și funcționare a serviciului social de zi 
Centrul de zi „Lumină și Speranță” Hunedoara aprobat prin Hotărârea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr. 189/2016. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele 5 comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul în dezbatere.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I-III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 33/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 33 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea extinderii activităţii Creşei ”Căsuţa cu Pitici” în tot imobilul înscris în CF 
nr. 68769, situată în Municipiul Hunedoara, str. I.L. Caragiale nr.6. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele 5 comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul în dezbatere.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 34/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 34 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unor terenuri, situate în municipiul 
Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2 (Piaţa Obor), aparținând domeniului public  al Municipiului  Hunedoara. 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele 5 comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul în dezbatere.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 35/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 35 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unui spaţiu din incinta clădirii Hala 
Obor, situate în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2 (Piaţa Obor), aparținând domeniului public al 
Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele 5 comisii și-au exprimat avizul cu privire la proiectul în dezbatere.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 36/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 36 al ordinii de zi. Prezentarea Deciziei nr.45/23.12.2020, emisă de 

Directorul  Camerei de Conturi Hunedoara,  comunicată prin adresa nr.2454/28.12.2020 și înregistrată 
la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.170/04.01.2021. 

 
La punctul 37 al ordinii de zi. Prezentarea adresei Societății Prim Transprest Hunedoara 

nr.221/11.01.2021, înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.1658/11.01.2021. 
 
La punctul 38 al ordinii de zi. Prezentarea Raportului nr. 340/13.01.2021 privind 

activitatea Biroului de Evaluare Inițială/Reevaluare Persoane cu Dizabilități din cadrul Direcției de 
Asistență Socială a municipiului Hunedoara, serviciul cu personalitate juridică din subordinea 
consiliului local în semestrul  II al anului 2020. 
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La punctul 39 al ordinii de zi. Diverse. 
 
Înscrieri la cuvânt: dna. Moga Mirabela - Laura, d-nul. Marian Vasile, d-nul. Popa 

Sebastian, d-na Borca - Lucan Laura - Valentina. 
 
Dna. Mirabela-Laura Moga: 
„Am înțeles că și colegul meu de la PMP v-a și trimis o adresă domnule Primar în sensul 

acesta și s-a mai discutat despre asta și aș vrea să reiterez încă o dată necesitatea de a avea aceste 
ședințe online și pentru cetățenii Hunedoarei care vor să urmărească ce se întâmplă în Consiliul Local. 
Dacă vă rog, să faceți posibil ca aceste ședințe să poată să fie urmărite și de către cetățenii Hunedoarei. 
Asta unu la mână.  

Doi la mână, aș vrea să vă întreb care este situația tabletelor pentru liceul ”Traian 
Lalescu”, dacă s-au primit toate tabletele acolo, sau dacă mai trebuie primite și când se va întâmpla 
asta.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
„Domnule Secretar, vă rog. Cu ședințele online pentru cetățeni.” 
 

  D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Deci este o situație pe care o vedeți și dumneavoastră, diferită. Nu vor putea să 

relaționeze cu noi cetățenii online în cadrul ședinței, dacă doriți să ținem ședințele. Dacă doriți să facem 
circ să intre toată lumea peste noi, noi nu mai ținem ședințele. Așa se țin în toată țara. Iar cu privire la 
transmiterea online, chiar acum unii dintre dumneavoastră o transmit în direct pe Facebook.” 

 
D-nul Sebastian Popa: 
„Domnule Secretar, dacă îmi permiteți.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Poftiți.” 
 
Dna. Mirabela-Laura Moga: 
„Să le puneți online. Ele sunt înregistrate. Dacă ele sunt înregistrate, se pot pune după 

aceea.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Poftiți, domnule Popa. Nu. Trebuie făcută diferența. Domnul Popa din câte am înțeles 

solicită să poată relaționa cetățenii în direct să intre. Nu se poate așa ceva. Nu se poate din punct de 
vedere tehnic. Dacă doriți să vină cetățenii, este opțiunea dumneavoastră, supunem la vot și nu le mai 
ținem online. Și atunci vă asumați riscul care presupune întâlnirea a 21 consilieri și nu știu câți 
cetățeni.” 

 
Dna. Mirabela-Laura Moga: 
„Eu vă cer să le puneți pe site-ul Primăriei după fiecare ședință.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Am reținut.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
„Dumneavoastră doamna Moga, ați dori ca aceste ședințe să le facem noi prin biroul de 

comunicare, online nu?” 
 
Dna. Mirabela-Laura Moga: 
„Da. Aș dori ca cei care se ocupă de site-ul Primăriei, de comunicare...” 
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D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
„Da, da. Ok. Asta e altceva. Cealaltă discuție era ca să intervină cetățenii ca și 

dumneavoastră consilierii. Numai că dumneavoastră sunteți aleși de către cetățeni. Și dacă vin, nu 
5.000 de cetățeni, 500.000 de cetățeni, nu știu cum am putea să ne desfășurăm ședințele, adică e vorba 
de procedura legală. Dar cealaltă, sigur că da, ședințele sunt înregistrate și se regăsesc pe site-ul 
Primăriei. Deci toate procesele-verbale, tot ce vorbim noi cuvânt cu cuvânt. Dacă doriți, chiar puteți 
intra să și citiți.” 

 
Dna. Mirabela-Laura Moga: 
„Eu mă refeream la video, nu la ce e scris. Că nu o să stea nimeni să citească zeci de 

pagini.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Am înțeles, se vor putea pune și video. Domnule Popa doreați să spuneți ceva.” 
 
D-nul Mircea - Marcel Popa: 
„Oricum, cetățenii dacă participă nu au voie să ia cuvântul într-o ședință de Consiliu.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Nu poți să-i stăpânești domnule Popa. Pentru că nu am buton să le tai microfonul. 

Tehnic nu se poate așa ceva.”  
 

D-nul Mircea - Marcel Popa: 
„Ei, o să terminăm Casa de Cultură și facem în Casa de Cultură.” 

 
  D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
  „Poftiți domnule Popa.” 

 
D-nul Sebastian-Alexandru Popa: 
„Din câte știu eu, deci eu am cerut să se elaboreze o procedură prin care cetățenii să 

poată participa, nu neapărat să intervină. Doar să poată asista la ședințele de Consiliu Local.” 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Domnule Popa, îmi pare foarte rău dar dvs. nu prea aveți proprietatea termenilor. Între 

”a participa” și ”a asista”, în limba română există o diferență.” 
 

D-nul Mircea - Marcel Popa: 
„Intervin eu. Domnule coleg, poți invita la dumneata acasă pe cine vrei. Îți pui tableta 

lângă dumneata, inviți cetățenii și stau lângă dumneata și văd care e problema? Poți să inviți și pe 
domnul Președinte să stea la geam, că am înțeles că...” 
   

D-nul Vasile Marian: 
„Domnule Secretar. O rugăminte. Am observat că aproape de fiecare dată vă grăbiți să 

ne certați. Că nu are proprietatea termenilor, că eu nu am zis nu știu ce, că domnul Gherman nu are…..” 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Domnule Marian Vasile, îmi pare foarte rău, nu vă cert. Vă atrag respectuos atenția. 

Da? Sau nu sunteți de acord că există o diferență între cele două cuvinte?” 
 

D-nul Vasile Marian: 
 „Aș fi vrut să ne acordați același respect ca și celorlalți consilieri. Vă mulțumesc mult 

de tot.” 
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D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Nu, numai puțin. Faptul că atrag atenția asupra unor probleme nu înseamnă că nu vă 

respect.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
„Nu, nu. Să ne înțelegem. Atrageți atenția într-un mod destul de violent să spun așa.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Ce înțelegeți dumneavoastră prin violent? Sau vreți să intrăm în vocabularul limbii 

române să vedem că este o diferență între cele două cuvinte? Intrăm, domnule Marian Vasile dacă 
doriți.” 

 
D-nul Vasile Marian: 
„Puteți să spuneți și frumos, nu răstit când vreți să faceți o observație.” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
„Domnule Marian Vasile, asta era intervenția dumneavoastră?” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Nu am spus-o răstit. Să știți că, mă cunoașteți îndeajuns de bine ca să știți că acesta este 

felul meu de a vorbi.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
„V-aș ruga să fiți mai prietenos și cu noi. Mulțumesc.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Prieteniile în afara serviciului. În timpul serviciului sunt doar funcționar, nu sunt 

prieten cu nimeni.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
„Da. Bine. Atunci să nu vă mai răstiți la noi.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Îmi cer scuze dacă aveți o sensibilitate atât de mare., dar nu m-am răstit la nimeni. O să 

fiu atent.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
„Deci pentru intervenția mea la diverse. Domnule Primar, vă rog mult de tot dacă vreți 

să dispuneți, sunt convins că și dumneavoastră sunteți conștient de problema, veche. La ieșirea din oraș 
la intersecția cu Minerău - ul, la Izvor acolo știți că este o mare problemă cu scurgerea de la acel izvor. 
Vine în drum, și acum în sezonul rece se formează gheață, polei și este un mare pericol pentru 
conducătorii auto. Vara, bineînțeles se formează bălți, să spunem că atunci nu este așa mare pericolul. 
Nu se poate găsi o soluție la dorința și la sesizarea mai multor cetățeni de a se remedia această 
problemă cu scurgerea acelei ape care vine în drum?” 

 
D-nul Sorin Ilea: 
 „Domnule Vasile, mă scuzați domnule Primar. Eu chiar am casă în Minerău și circul 

foarte des pe acolo. Apa vine de la domnul Crișan, din colțul străzii, chiar cum pleacă către Minerău. 
De acolo este scurgerea dânsului de la hala ce o are și este scoasă în afară nu este băgată în scurgerea 
subterană. Scurgerea de la Izvor merge normal prin scurgerea subterană.” 

 
D-nul Vasile Marian: 
”Bun, dacă dvs. știți mai bine. Atunci este normal să vină așa în afară? Nimeni nu îl 
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poate convinge sau obliga pe domul Crișan să își facă o legătură de scurgere, cum trebuie? 
 
D-nul Sorin Ilea: 
„Domnul Crișan ar trebui să știe, că de vreo 3 ani tot curge apa aia pe acolo și nu îl 

interesează nimic.” 
 
D-nul Petre - Lucian Gherman: 
„Domnule Secretar, de ce nu i-ați precizat și domnului Ilea că nu are proprietatea 

termenilor, când a spus că este ”scurgerea dânsului” și se referea la domnul Crișan?” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
„Scurgerea de la hala dânsului.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
 „Dacă îmi permiteți domnule Președinte, am înțeles solicitarea domnului consilier 

Vasile Marian și voi trimite Direcția Tehnică să verifice în teren, mai ales că deja informațiile sunt mai 
multe pe tema aceasta. Mulțumesc.” 

 
D-nul Vasile Marian: 
 „Vă mulțumesc domnule Primar.” 
 
Dna. Mirabela-Laura Moga: 
„O secundă că am uitat ceva. Nu știu dacă s-a remediat problema dar probabil că știți că 

e problemă de săptămâni întregi la semaforul de la Sântuhalm. Sunt foarte mulți hunedoreni care se 
plâng de faptul că se circulă greu, există pericol de accidente acolo. Aș vrea dacă se poate să facem 
ceva în sensul acesta.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
 „Și eu am observat acest lucru și vreau să fiu foarte clar cu răspunsul. Nu este UAT 

Hunedoara acolo. Asta nu înseamnă că ceea ce ați spus dvs. este un fapt lipsit de importanță. Este foarte 
important pentru că mergem mulți către capitala județului și ne lovim de problema asta. Eu am 
semnalat-o inclusiv Poliției Rutiere, uneori am văzut că trimit polițiști, alteori nu. O să facem o adresă 
instituțional din partea Primăriei, dar de data asta nu pot să învinuiesc aparatul propriu că nu a luat 
măsuri pentru că este un alt UAT.” 

 
Dna. Mirabela-Laura Moga: 
 „Da, da. Am înțeles. Doar dacă s-ar putea să mai insistăm puțin că poate se și rezolvă. 

Eu vă mulțumesc.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
„Și am mai înțeles, și poate vă mai aduc eu aminte dacă cumva ați uitat sau nu ați dorit 

să interveniți, dar cunosc problema din ședința Consiliului de Administrație la care ați participat la 
”Traian Lalescu”, privitor la acel dezechilibru privind clasele mutate de la un liceu la altul.  Eu am 
făcut o întâmpinare mai demult către domnul inspector general al învățământului din județul 
Hunedoara. Nu am primit nici un răspuns. Sau dacă vreți așa neoficial, că nu e problema noastră. Și eu 
sunt perfect de acord cu poziția dumneavoastră în Consiliul de Administrație și dacă sunt toți consilierii 
de acord, pentru că știți că inspectorul general are culoare politică, este liberal, să îi atragem atenția și 
în numele Consiliului Local, dar asta dacă doriți dvs. Eu în numele instituției Primarului o să o fac de 
câte ori este cazul. Niciodată doamna Moga, nu am fost întrebați de către acest inspector dacă suntem 
sau nu de acord, doar întrebați, consultați. Și totodată, niciodată nu a vizitat municipiul Hunedoara de 
când este inspector general. Punctul dvs. de vedere este îmbrățișat de mine în totalitate. Mulțumesc.” 
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Dna. Mirabela-Laura Moga: 
„Eu nu am deschis subiectul în legătură cu liceul, pentru că din ce am înțeles s-a tranșat 

problema, ieri la ora 11 dimineața. De asta nici nu l-am mai deschis. Doamna Borca știe că am fost 
amândouă la ședință. Sunt total de acord cu conducerea liceului că ar trebui să existe 3 clase de a IX-a 
acolo. E o altă discuție, sper totuși să se mai poată face ceva. Poate ne pot ajuta și colegii din PNL să 
avem o discuție cu acest domn inspector și să găsim o cale de a rezolva problema” 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
 „Și dezechilibrul este mai nou și la ”Iancu de Hunedoara”.” 
 
 Dna. Mirabela-Laura Moga: 
„Mulțumesc.” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
„Domnul Popa. Mai aveți altceva?” 
 
D-nul Sebastian-Alexandru Popa: 
„Eu am dorit doar să precizez acele aspecte pe care le-am menționat și în adresa oficială. 

Aștept cu interes răspuns din partea Primăriei. Domnul Primar m-a asigurat în urmă cu o lună și 
jumătate când am semnalat problema aceasta în Consiliu, că voi primi răspuns, dar nu am primit. Așa 
că am făcut această adresă. Aștept cu interes răspunsul la adresă și dacă tot a fost să amintim despre 
istorie, vă aduc aminte că au mai fost cazuri în care au fost primiți la Primărie, zeci de cetățeni în 
Consiliul Local și nu a fost nici o problemă. Consider că nici online nu ar fi nici o problemă, ba mai 
mult decât atât, din câte știu eu platforma ”Zoom” permite administratorului unei conferințe să 
selecteze persoanele care au dreptul să ia cuvântul. Deci se poate tăia microfonul. Din câte știu. Nu pot 
să bag mâna în foc.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
„Domnule consilier v-a explicat domnul Secretar, au mai intervenit și alți consilieri, dar 

probabil că, îmi cer scuze față de ei, nu au reușit să se facă înțeleși. Nu dumneavoastră sunteți de vină 
că nu înțelegeți, ci ei sunt de vină că nu știu să explice. Ca atare, domnul Secretar ca să fie foarte clar și 
pe înțelesul domnului consilier, vă rog eu frumos, faceți-i o adresă scrisă și explicați-i că atunci sigur 
din explicațiile scrise va înțelege ceea ce i-ați spus dumneavoastră verbal. Vă mulțumesc.”  

 
D-nul Sorin Ilea: 
„Doamna Borca, vă rog.” 
 
D-nul Sebastian-Alexandru Popa: 
 „Dacă îmi permiteți, doar o precizare aș mai avea. Dacă totuși această adresă și această 

rugăminte va fi respinsă, cred că ideea colegei mele de la POL, domnișoara Mirabela Moga, cred că ar 
fi foarte de folos ca înregistrările de la ședințele online să fie puse pe site-ul Primăriei.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Domnule Popa cu tot respectul, și nu vreau să-l deranjez cu tonul meu pe domnul 

Marian Vasile, dacă ați fi puțin atenți, este o obligație legală  să se afle acestea pe site-ul Primăriei și se 
găsesc, nu de acum, de când e Primăria. Trebuie doar să intrați.” 

 
D-nul Vasile Marian: 
 „Domnule Secretar, acum nu m-ați deranjat. Mi-a plăcut tonul dvs. Mulțumesc.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Vă mulțumesc, domnule consilier.” 
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D-nul Sorin Ilea: 
„Doamna Borca, vă rog.” 
 
D-na Laura Valentina Borca Lucan: 
„O intervenție scurtă am și eu. Aș vrea să înștiințez colegii din opoziție ca să-l 

parafrazez pe domnul Vâlceanu cu precădere pe doamna Moga și domnul consilier Gherman. 
Campania s-a încheiat. Nu înțeleg de ce tot atâtea discuții trebuie să fie. Mai ales că nu e presa de față 
ca să putem fi filmați și să putem ieși în evidență. Atât. Mulțumesc.” 

 
Dna. Mirabela-Laura Moga: 
„Eu nu știu la ce vă referiți dumneavoastră. La campania agricolă? Sau la ce campanie? 

Că noi nu făceam campanie aici. Am discutat clar pe subiect și nu era nimic politizat.” 
 

  D-nul Sebastian-Alexandru Popa: 
„Discutăm interesele cetățenilor. Tocmai din acest motiv ne menținem părerile și când 

nu este prezentă presa. Pentru că ținem la cetățeni.” 
 
D-na Laura - Valentina Borca - Lucan: 
„Dacă ați fi destul de atent domnule consilier, ați înțelege ce se discută și ați participa și 

la ședințele de comisie și ați pune întrebările acolo. Și e valabil cred că pentru toată lumea. Mulțumesc, 
eu nu mai am nimic de adăugat.” 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Nu este o noutate ceea ce aud, că nu se participă la comisiile de avizare pentru ședințele 

de Consiliu. Voi lua registrele să văd prezența și voi arăta presei cine nu a participat la ședințele de 
Consiliu. Sper că nu v-ați pontat așa de dragul de a fi pontați.” 

 
D-na Laura - Valentina Borca - Lucan: 
„Domnule Primar, nu pun întrebările la comisie, doar ca să pierdem vremea aici în 

ședințele de Consiliu”.  
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Am înțeles, v-ați referit la altceva. Bine, mulțumesc.” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
„Dacă nu mai sunt probleme, declar ședința închisă. Vă mulțumesc.” 
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